
 

VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJOS TĖVŲ 

KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

2024 04 25 Nr.2 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko: 2024 04 25 

Posėdžio pirmininkas: Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė.  

Posėdžio sekretorė: Kristina Augustienė. 

Dalyvavo: 17 komiteto narių.  

Kviestieji asmenys:  

- Kauno apskrities vyriausiojo policijos komisariato Kaišiadorių rajono policijos komisariato 

veiklos skyriaus tyrėja, bendruomenės pareigūnė Neringa Perlytė – Alionienė. 

- Progimnazijai tiekiančios maitinimo paslaugas UAB „Dussman Service“ atstovė Renata 

Vengerskaja- nedalyvavo. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl draudžiamų ir psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo prevencijos ir kontrolės. 

2. Dėl tėvų iškeltų klausimų, idėjų aptarimo.  

3. Kiti klausimai. 

 

SVARSTYTA: 

1. Dėl draudžiamų ir psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo prevencijos ir kontrolės. 

Kauno apskrities vyriausiojo policijos komisariato Kaišiadorių rajono policijos komisariato 

veiklos skyriaus tyrėja, bendruomenės pareigūnė Neringa Perlytė–Alionienė pristatė šiuo metu 

rajone įgyvendinamas draudžiamų ir psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo prevencijos ir 

kontrolės priemones. Pareigūnė informavo, kad vykdomi susitikimai su mokiniais, kuriuose 

supažindinama su nepilnamečių teisine atsakomybe, kalbamasi patyčių, draudžiamų ir 

psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo prevencijos klausimais. Mokyklose pradėtos vykdyti 

asmens patikros, kurių metu apžiūrimas mokinys, kuprinės, krepšiai, o rasti neleistini daiktai, 

medžiagos (pvz. cigaretės, pildyklės ir kt.) grąžinami tėvams, šiems atvykus į policiją. Be to 

vykdomas viešas ir neviešas patruliavimas, vietose, kur galimas neleistinų medžiagų 

platinimas ar vartojimas, vietovės stebimos dronais. Po pranešimo pareigūnė atsakė į tėvų 

klausimus ir pažymėjo, kad visais atvejais labai svarbu, jog vaikai žinotų ir nebijotų pranešti 

mokytojui ar kitam suaugusiajam apie blogai pasijutusius draugus ar kitus asmenis. Tėvų 

komiteto pirmininkė pasidžiaugė, kad savivaldybė, atsižvelgdama į tėvų prašymą, pažadėjo 

įrengti mokyklose elektroninių cigarečių garų ir cigarečių dūmų detektorius. Tėvų atstovų 

diskusijos metu nuspręsta, kad problema tebėra aktuali, todėl reikėtų pakartotinai kelti 

klausimą dėl aplinkos paviršių testavimo narkotinių medžiagų aptikimui susitikimo su 

administracija metu. 

2. Dėl tėvų iškeltų klausimų, idėjų aptarimo.  

Tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė pristatė tėvų keliamus 

klausimus, problemas bei turimus atsakymus į juos: 

- dėl kai kurių mokytojų (posėdžio metu tėvų atstovams įvardinti ugdomi dalykai) elgesio ir 

bendravimo su mokiniais, dėstymo ir vertinimo. Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad 

administracijos teigimu, priemonių imtasi – inicijuoti pokalbiai su mokytojais, mokytojai 

dalyvavo mokymuose ir kt. Tėvų atstovų diskusijos metu nuspręsta, kad problema tebėra 

aktuali, todėl reikėtų pakartotinai šį klausimą kelti susitikimo su administracija metu; 
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- dėl progimnazijos mokinių maitinimo. Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad tėvų 

dažniausiai išsakytos problemos buvo dėl susidarančių didelių eilių, dėl vyresnių mokinių 

„užlindimo“ ar valgymo ne jų pertraukos metu, neužtikrintos galimybė įsigyti tos dienos 

valgiaraščio patiekalų visiems mokiniams. Be to iš maitinimo paslaugas tiekiančios 

nesulaukta atsakymo dėl galimybės atsiskaityti banko kortelėmis. Tėvų atstovų nuomone, 

šias problemas būtina išsakyti mokyklos administracijai, kaip atsakingai už tinkamą 

mokinių maitinimo organizavimą, todėl nutarta šį klausimą kelti susitikimo su 

administracija metu.  

Tėvų komiteto pirmininkė taip pat paminėjo, kad tėvai buvo išsakę lūkestį, jog galėtų 

atsirasti mikrobangų krosnelė vaikų atsineštam maistui pasišildyti. Tėvų atstovų nuomone, 

kadangi mokykloje maitinimas yra organizuojamas, mikrobangų krosnelė nėra būtina, 

juolab, kad įrenginio higienos, saugumo užtikrinimas galimai sukeltų papildomą 

administracinę naštą mokyklai.  

Tėvų komiteto pirmininkė tai pat pasiteiravo ar reikėtų pakartotinai svarstyti dėl galimų 

prekiauti užkandžių/bufeto prekių asortimento. Tėvų atstovų nuomone, svarstyti klausimo  

pakartotinai poreikio nėra.   

- dėl daugiau pasirinkimų antrai užsienio kalbai. Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad 

pernai metais buvo vykdyta tėvų ir vaikų apklausa dėl pageidaujamos antros užsienio 

kalbos. Pagal apibendrintus apklausos rezultatus - dažniausiai rinktųsi mokytis vokiečių ar 

rusų kalbos. Tėvų komiteto pirmininkė pasidžiaugė, kad po vykdytos apklausos mokiniams 

progimnazijoje atsirado galimybė rinktis ispanų, italų, prancūzų kalbų būrelius; 

- dėl dienos už mokyklos garbę. Tėvų komiteto pirmininkė pasidžiaugė, kad progimnazijoje 

vyksta daug gražių ir prasmingų renginių bei iniciatyvų, pvz. Kaziuko mugė, tačiau dalies 

tėvų nuomone, dienos už mokyklos garbę renginys yra vienodai svarbus ir turėtų būti 

skirtas visiems mokiniams, o ne pvz. gabesniems. Be to atkreiptas dėmesys, kad minint 

tokią dieną būtų galima kviesti šioje progimnazijoje besimokančius ar baigusius kokios 

nors srities laimėtojus, žinomus žmones ir pan., pvz. progimnazijos mokinys -  Kajus 

Varankinas, kuris šiemet  tapo Šiaurės šalių karate čempionato čempionu. Tėvų atstovų 

bendru sutarimu siūloma inicijuoti kitokį šio renginio formatą, kad dienos už mokyklos 

garbę renginių metu galėtų dalyvauti visi vaikai bei pagal galimybes kviesti juose dalyvauti 

progimnazijos buvusius ar esamus mokinius. Tėvų atstovų nuomone, gabiems mokiniams 

renginiai, kaip paskatinimas, turėtų išlikti, tačiau ne per „ dieną už mokyklos garbę“. 

- dėl mokinių pavėžėjimo paslaugos paimant vaikus ne iš Kiemelių k., o iš Stasiūnų k.  Tėvų 

komiteto pirmininkė informavo, kad progimnazijos administracija pasisakė, jog šiuo metu 

tose vietovėse, kur važiuoja viešasis transportas, pavėžėjimas nevykdomas ir klausimas 

bus svarstomas kitais mokslo metais.  

- dėl progimnazijos korpuso, esančio Paukštininkų g., teritorijos aptvėrimo. Tėvų komiteto 

pirmininkė informavo, kad Progimnazijos tarybos ir Tėvų komiteto pirmininkės prašymą 

savivaldybei yra parengusios.  

- dėl eismo prie progimnazijos paleidžiant vaikus rytais ir  pasiimant juos po pietų, ypač po 

šeštos pamokos. Vienas iš tėvų, nepasisakęs iš kurios klasės, norėtų, kad ryte prie perėjos 

būtų reguliuojamas eismas. Tėvų atstovų nuomone, transporto gausa ir judėjimas mokyklos 

aikštelėje mokinių atvežimo / paėmimo metu intensyvus, tačiau tėvai laikosi kelių eismo 

taisyklių, todėl inicijuoti perėjos reguliavimą nėra būtina; 

- dėl lentynėlės batams įrengimo rūbinėje, dėl pakabų klasėse fizinio ugdymo priemonių 

krepšiams pakabinti. Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad progimnazijos 

administracija pasisakė, jog teisės aktuose tokia prievolė nėra numatyta, tačiau bando 
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ieškoti galimybių. Tėvų atstovų diskusijos metu nuspręsta, kad problema aktuali, todėl 

reikėtų pakartotinai šį klausimą kelti susitikimo su administracija metu;  

- dėl galimybės įrengti klasių gale erdves su stalu (-ais)/ komoda (-omis) ir stalčiais ar pan. 

edukacijoms, parodoms. Tėvų komiteto pirmininkė pasisakė, kad vietos tokių erdvių 

įrengimui klasėse galimai nepakanka. Tėvų atstovų nuomone, turėtų būti ieškoma kitų 

sprendimų, todėl šį klausimą reikėtų kelti susitikimo su administracija metu.  

- dėl nefunkcionalių stalų (nevisi pritaikyti pagal mokinių ūgį, nėra kur vaikams pasidėti 

daiktų) ir klasės gale, esančios lentynos (per aukšta ir stalčiai nedideli). Tėvų komiteto 

pirmininkė informavo, šį klausimą iškels susitikimo su administracija metu. 

- dėl tėvų įsitraukimo į mokymus. Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad tėvų 

dalyvavimas mokymuose labai pasyvus, todėl paragino, jog tėvų atstovai, gavę informaciją 

per TAMO ar el. paštu pasidalintų ja klasėse. Tikėtina, kad tėvai tada aktyviau dalyvaus 

mokymuose. 

3.  Kiti klausimai.  

- 6 c klasės atstovas pasidžiaugė kitokio formato klasės susirinkimu. Auklėtojos ir mokinių 

iniciatyva buvo organizuotas tėvų ir vaikų susitikimas. Jo metu tėvai, prie puodelio kavos, 

aptarė įvairius aktualius klausimus, stebėjo klasės mergaičių parengtą šokį, žiūrėjo 

pristatymą apie klasės mokinių gyvenimą „iš arčiau“, dalyvavo kartu su vaikais Mokinių 

komiteto pirmininko organizuotame žaidime „Protmūšis“.  

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                               Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

               

Posėdžio sekretorė                                                             Kristina Augustienė 
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KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 
 

PROGIMNAZIJOS TĖVŲ KOMITETO POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 
 

2024-04-25 

 

 

Svečiai:  

1. Kauno apskrities vyriausiojo policijos komisariato Kaišiadorių rajono policijos komisariato 

veiklos skyriaus tyrėja, bendruomenės pareigūnė Neringa Perlytė – Alionienė.  

 

 

Eil. Nr. Vardas, pavardė Atstovaujama klasė 

1. Aistė Žukauskienė (zoom) 1c 

2. Živilė Dambrauskienė (zoom) 1e 

3. Laima Šakienė 2a 

4. Raimonda Ikasalaitė -Marcinkevičienė 2b 

5. Agnė Čerkauskienė 2c 

6. Gintė Maižikienė (zoom) 3a 

7. Aušra Bakūnienė (zoom) 3b 

8. Jurgita Baniotienė 3d 

9. Irma Boreikienė 3e 

10. Ramūnas Pulmanas 5b 

11. Vitalijus Orlovas 5c 

12. Raimonda Ikasalaitė -Marcinkevičienė 6a 

13. Kristina Augustienė 6c 

14. Sonata Maciulevičiūtė (zoom) 7c 

15. Giedrė Genevičiūtė-Janonė (zoom) 7d 

16. Skaistė Melkūnienė 8c 

17. Dovilė Sasnauskienė (zoom) 8e 


